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Emne Referat Ansvarlig 

Tilstede Søren, Gary, Hans og Jytte  

Afbud fra  Edel, Benjamin  

Generalforsamlingen Kan først gennemføres når vi må mødes mere 
end 10 personer. Så vi afventer hvornår det er 
muligt. 
Så vidt vides ikke noget i vores vedtægter, der 
siger noget om sådan en force majuire (øh 
hvordan staves det). Drøftet om en 
generalforsamling til efteråret giver mening. Det 
kan man stille spørgsmålstegn ved, men bør 
gennemføres. Mangler en suppleant, men er en 
fuldtallig bestyrelse. 
 

 

Økonomi Mister diverse lejeindtægter, men budgettet / 
regnskabet klarer det. Har budgetteret med 
indtægt på 25.000kr og sidste år langt over, så 
det går. Bliver måske også run på Mejeriet efter 
1.9. hvis der åbnes op for større forsamlinger. 
 

Hans 

Forskønnelsesdagen Ikke energi til den på søndag og den rengøring 
som plejer at være prioriteten på 
forskønnelsesdagene er heller ikke aktuel pt, da 
ingen fester.  
 

 

Arbejdsopgaver Men der forskellige vedligeholdelsesopgaver som 
godt kan laves hvis man nøjes med at være få og 
holder afstand. Ingen af os tilstede tror på at 
energien er til en arbejdsdag med max 10 
deltagere.  
Forsøgsvis aftaler vi at melde ud til Alken.dk at 
hvis nogen har lyst til at lave noget praktisk 
arbejde så kan de henvende sig til Gary.  
Ex: skifte listerne ud ved vinduerne, 
fugning omkring vinduerne,  
opsætning af cykelskur til købmandscyklen, 
færdiggøre bagtrappen,  
Oprydning biblioteket (fjernsynet sættes op 
m.m.) 

Jytte og 
Gary 
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Klargøring baggang til maling + maling. 
 

Næste møde Vi må se hvad coronatiden bringer…….. Gary 
indkalder 

 


